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Tárgy: kecskeméti postahivatalok infrastrukturális fejlesztése 

 

Tisztelt Közgyűlés! 

Több lakossági panasz érkezett hozzám, főként a Széchenyivárosban működő 6-os posta, a 

hetényegyházi 10-es posta és a Kálvin téri 1-es posta túlterheltségével kapcsolatban. A 

postaszolgáltatást igénybevevő kecskeméti polgároknak jellemzően rendkívül sokáig kell várakozniuk, 

mire sorra kerülnek, és ez a probléma valószínűleg nem csupán a fent említett postahivatalok 

esetében jellemző.  

Városunk lakosságának száma, örvendetes módon folyamatosan gyarapodott az elmúlt években és ez 

a gyarapodás minden jel szerint a továbbiakban is folytatódik. Annak érdekében, hogy a 

megnövekedett lakosságszámhoz alkalmazkodjanak a közhasznú szolgáltatást végző intézmények, 

mint például a Magyar Posta Zrt., mindenképp érdemes lenne felmérni a lakossági igényeket, hogy az 

azoknak megfelelő infrastrukturális bővítések, fejlesztések tervezése elinduljon.  

A Magyar Posta Zrt. állami fenntartásban van, viszont a Jobbik Kecskeméti Frakciója szerint minden, a 

kecskemétieket érintő probléma, az önkormányzat problémája is, így a választópolgárok által ránk 

ruházott felelősség miatt kötelességünk megtenni a szükséges lépéseket. 

Ezért az alábbi javaslatot ajánlom a Tisztelt Közgyűlés figyelmébe: 

 

Határozati javaslat:  

A városvezetés egyeztetést kezdeményez az állam postaszolgáltatásért felelős szerveivel, annak 

érdekében, hogy a kecskeméti postahivatalok megfeleljenek a megnövekedett lakossági igényeknek. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2016. június 30. 
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